
 

1 

 

Bestyrelsesmøde den 10. oktober 2023 
 
 
Til stede.  Erland, Leif, Dorthe, Ole, Inglev, Kim 
 
Afbud:  John Kold Knudsen 
 

Sekretær:  Conny 
 

 

 

 

1. Godkendelse af Referat fra seneste møde 
 

 Referatet blev godkendt og underskrevet.  
 

 Opfølgning af tjekliste 
 

 Punkterne blev gennemgået og listen revideret. 
 
 Kontoret har afleveret liste over store samarbejdspartnere til Ole Iversen. 
 
 Vi fører pt. fritspil m. 60 runder foran Hvalpsund.  
 
 Sponsorskilt er fjernet fra velkomsttavlen.  
 
 Der er pt. 57 personer, der har indbetalt min. 200 kr. vedr. momsrefusion. Der er 

seneste frist den 1. december, så vi skal nok nå det.  
  
 Energioptimering. Afventer.  
 

 Er hulskilt på hul 1 taget ned?  
 

 Vi fortsætter med Codan. De har været yderst behjælpelige mht. lynnedslagene i 
vandingsanlægget. De lader sagen stå åben i et ½ år, for det tilfælde, at vi 
opdager mere.  

 
 Der har også været lynnedslag i ladestanderen, men det har Norlys fået repareret.  
 
 Vi holder en pause med Fusions-eliteholdet, Skive/HVG, da det kniber for os at 

finde spillere under hcp. 10.  
 
 Oles mail m. oversigt over sponsorformer vedlægges referatet fra september.  
 
 Glyngøre vin- og ølhus rykkes for datoer igen. 
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 Der skal fældes en del træer, og Leif foreslog, at brændet bliver sat til salg. Leif 

kontakter kontoret herom, når han er klar.  
  

2. Økonomi  
 
Gennemgang af balance 
Balance og Kassekredit ser stadig fine ud  
 
Restancelisten 

 De 2 sidste på restancelisten er rykket endnu engang. Herefter slettes de, hvis ikke 
de betaler indenfor de næste 14 dage.  

 
3. Evaluering af match for sponsorer og frivillige 

 
Matchen gik godt, men vi skal overveje at rykke matchen 1-2 uger frem næste år, 
da det kneb for sidste at komme ind inden det blev for mørkt til at spille. Vi skal 
have fundet en dato til 2024 på næste bestyrelsesmøde.  
 

4. Robotplæneklippere 
Punktet er udsat til næste gang. Vagn, Erland og Inglev skulle deltage i et online 
møde næste dag vedr. robotklippere.  
Skive har vist interesse for at være med vedr. undersøgelser, ansøgninger etc.  
 

5. Udslagshus/indvielse 
 

Alt er klappet og klart til indvielsen på torsdag.  
 

6. Cafeen 
 
Erland og Inglev har holdt det sædvanlige møde m. Niels og Niels fortsætter med 
forpagtningen også i 2024.  
Løst og fast blev drøftet. 
Der skrives referat fra mødet. 
 

7. Udmeldelser/Ændringer 
 

 Ligger på samme niveau som tidligere år. Ca. 42 stk. 7 af dem ændres til 
Flexmedlemskab og ca. 10 af de udmeldte, håber og tror vi på, kommer tilbage i 
2024.  

  
8. Priser 

 
 Erland, Inglev samt kontoret har kigget på priser og tilrettet iht. pristallet og 

omkringliggende klubbers kontingenter. 
 

9. 9-hullers kontingent 
 



 

3 

 

Fra det nye år, vil det blive muligt at købe et 9-hullers kontingent for gode, gamle 
trofaste medlemmer, som ikke mere har mulighed for at kunne spille 18 huller. Man 
skal være fyldt 80 år. Kontingent kommer til at koste 4.000,- kr. Man kan ikke købe 
fritspil. De forskellige reelle forespørgsler, der måtte komme, tages op individuelt i 
bestyrelsen.  
 

10. Forårsmessen i Skive, 2024 
 
 Den 9. og 10. marts 2024 afholdes der igen Forårsmesse i Skive. Vi deltager igen, 

og er blevet tilbudt en dobbelt så stor stand til samme pris. Det er nemt at skaffe 
frivillige til tjansen. Vi skal have lavet fribilletter til Par-3 m. speciel mærkning, så vi 
kan se, hvor mange af dem, der kommer ind igen. Skive deltager ikke i 2024. Ellers 
er det ’Same procedure as last year’. Kontoret samler materiale sammen fra 
tjeklisten og Erland er tovholder.  

 
11. Golfevent Danmark 

 
Udsat til næste gang. 
 

12. SIS fælles bestyrelsesmøde onsdag den 11.10.23 
 
Bestyrelsesmødet afholdes i Harre Vig. Erland, Inglev og Kim deltager fra Harre 
Vig.  
 

13. Møde i Styregruppen Fritspil den 7. november 
 

 Kontoret kontakter Steen Krarup vedr. dagsorden etc.  
 

14. Probox priser/tilbud 
 
Kontoret har skaffet priser på et nyt Golfmore/Probox registrerings- og 
betalingsanlæg, som dog viser sig at være væsentlig dyrere end det vi har nu. 
Dokumenterne er rundsendt til Bestyrelsen.  
Der fremhæves i tilbuddet, at vi kan spare mange penge, da vi kan undgå 
bevidst/ubevidst snyd med ændring af pris. Endvidere fremhæves, at vi kan øge 
udlejningen på biler via et bokssystem, så bilerne er tilgængelige hele døgnet rundt.  
Det er ikke vores erfaring, at der pt. snydes med priser, og bilerne er allerede, for 
det meste, tilgængelige hele døgnet rundt.  
Man enedes om ikke at gå videre med projektet i år i hvert fald.  
 

15. Nyt fra udvalgene 
 

 Begynderudvalg: der indkaldes til et evalueringsmøde, hvor også Kontoret bliver 
indkaldt.  

 
Vi vil gerne have onsdag tilbage som fast træningsdag,  
Dorthe kontakter Knud for en afklaring.  
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Juniorudvalg: Har holdt afslutning med pizza.  
 

16. Forslag fra medlemmer 
- 
 

17. Evt. 
- 

Næste møde: 
Tirsdag den 14. november kl. 17 


